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ARTIKEL 47 VRAGEN 

 
Aan het college van burgemeester en wethouders van Maastricht 
Postbus 1992 
6201 BZ  MAASTRICHT 
 
Maastricht, 4 december 2020  
 
Betreft: Art. 47 vragen van PvdA inzake Bomenkap Stadspark en begraafplaats Tongerseweg. 
 
Geacht college, 
 
Op 14 september heeft u de raad heeft geïnformeerd middels een RIB dat 152 bomen worden vervangen in 
het najaar 2020/voorjaar 2021 vanwege de ‘slechte kwaliteit’ van deze bomen. U wekte hiermee de 
suggestie alles onder controle te hebben. Merkwaardig genoeg worden de bomen die u nu wilt kappen in 
deze RIB op geen enkele manier genoemd1.  In september viel een boom om in het stadspark. De PvdA 
Maastricht heeft u op 24 september vragen gesteld die u op 12 oktober heeft beantwoord. Tussen de 
vragen en uw antwoorden viel nog een boom om, waarbij een kind ternauwernood werd gered. Op 5 
oktober werd nogmaals een RIB verzonden waarbij u wederom aangaf precies te weten wat de stand van 
zaken was van de bomen en dat klimaatverandering zeker van invloed is op het bomenbestand, ‘maar niet 
in die mate dat er reden is tot grote ongerustheid’. Hierin gaf u aan dat de laatste inspectie van de bomen 
in het stadspark in februari 2020 heeft plaatsgevonden2.  
Op 3 december 2020 is wederom een RIB verschenen waarin u aangeeft dat nu in het Stadpark en de 
nabije omgeving alleen al 41 bomen moeten worden gekapt. Dit bedraagt bijna een kwart van alle bomen 
die dit jaar in Maastricht gekapt en vervangen gaan worden. Hoewel wij blij zijn dat u controles op de 
veiligheid van de bomen uitvoert, zijn wij verbaasd over deze RIB. U had immers reeds in september 
meegedeeld welke bomen gekapt zouden gaan worden, hetgeen de vraag oproept waarom u nu alsnog 
actie in het stadspark onderneemt. 
 
Wij hebben dan ook de volgende vragen: 
1. Hebben, naar aanleiding van de twee gesneuvelde bomen in het Stadspark in september en oktober, 

extra inspecties plaats gevonden?  
2. Waarom komt u nu met een RIB over bomen in het Stadspark terwijl u reeds in september aan de raad 

had meegedeeld welke bomen in Maastricht gekapt zouden worden? 
3. Klopt het dat men in het Stadspark op dit moment al bezig is met het verwijderen van takken en 

bomen? 
4. Hoeveel bomen staan er in het Stadspark (en nabije omgeving), en welk percentage hiervan wordt nu 

vervangen?  
5. Graag ontvangen wij de lijst van de attentie- en risicobomen uit het Stadspark zoals deze ten tijde van 

de RIB van 14 september was opgemaakt. Worden er na september alsnog bomen gekapt die op deze 
lijst staan? Zo ja, waarom? 

                                                           
1 https://maastricht.parlaeus.nl/admin/bestuursdocument/env=help/action=showdoc/gd=40162/RIB_-
_Bomenvervangingsplan.pdf 
2 https://maastricht.parlaeus.nl/admin/bestuursdocument/env=help/action=showdoc/gd=40584/RIB_-
_Situatie_bomen_stadspark.pdf 

https://maastricht.parlaeus.nl/admin/bestuursdocument/env=help/action=showdoc/gd=40162/RIB_-_Bomenvervangingsplan.pdf
https://maastricht.parlaeus.nl/admin/bestuursdocument/env=help/action=showdoc/gd=40162/RIB_-_Bomenvervangingsplan.pdf
https://maastricht.parlaeus.nl/admin/bestuursdocument/env=help/action=showdoc/gd=40584/RIB_-_Situatie_bomen_stadspark.pdf
https://maastricht.parlaeus.nl/admin/bestuursdocument/env=help/action=showdoc/gd=40584/RIB_-_Situatie_bomen_stadspark.pdf


   
6. U geeft aan dat nieuwe bijzondere boomsoorten jaarlijks in het Stadpark worden geplant zonder dat dit 

uit compensatie verplicht is. Welke nieuwe bijzondere soorten zijn dit? En volgt deze planting niet 
gewoonweg uit het beleid van deze gemeente? U geeft immers zelf aan op antwoord 5 van onze 
vragen: “In dit soort situaties planten wij jaarlijks op voorhand een aantal nieuwe bomen om mogelijke 
uitval op te vangen”.  Is dit niet impliciet vervanging van mogelijk zieke bomen? Deze bomen komen er 
dan toch niet extra boven op de eventuele compensatie? Of valt deze beplanting onder de ambitie om 
3000 extra bomen te planten in de periode 2019-2021? 

 
U beperkt momenteel uw plannen in de RIB tot het Stadspark. Echter, in al uw stukken verwijst u ook naar 
de monumentale bomen op de begraafplaats op de Tongerseweg. Wij hebben begrepen dat op de 
begraafplaats aan de Tongerseweg veel bomen gerooid zouden moeten worden. 
 
7. Kunt u concreet aangeven wanneer daar de laatste inspecties hebben plaats gevonden en wat de 

resultaten daarvan zijn? Kunt u daarbij exact aangeven over hoeveel bomen het gaat, het aantal 
bomen dat als risicoboom/aandachtsboom wordt getypeerd, reden van typering (ziekte, leeftijd  
et cetera) en bij hoeveel bomen achterstallig onderhoud een rol speelt? Kunt u daarnaast garanderen 
dat er op deze mooie begraafplaats herplant van alle bomen gaat plaatsvinden, ook op de plekken 
waar eventuele bomenkap is, en niet alleen in het nieuw op te richten herdenkingsbos, zodat het 
unieke en monumentale karakter van de begraafplaats niet verloren gaat? Immers deze begraafplaats 
is een beschermd Rijksmonument en heeft een belangrijke groenfunctie zoals u zelf aangeeft op de 
website van de begraafplaats. Wat zijn daarbij uw overwegingen voor het soort bomen dat gebruikt 
gaat worden voor herplant?  

8. Kunt u met ons buiten de boven gevraagde samenvatting ook de conclusies t.a.v. het te volgen beleid 
van de rapportages delen van de bomen in het Stadpark en de begraafplaats aan de Tongerseweg: wat 
is de gezondheid van de bomen, welke acties worden verwacht van de gemeente de komende jaren? 
Wat is het aanbevolen beleid t.a.v. het onderhoud en de vervanging van de bomen? 

 
Met vriendelijke groet, 
 
Manon Fokke en Christel van Gool 
PvdA 

 


